

Protokoll vid styrelsemöte nr 8, 25 september 2024

Tjalvegården

Närvarande: Björn Karlsson, Ebba Hedegård, Eva-Karin Jönsson, Johan Petersson, Julia Modig Tjärnström, Lena Fröberg, Per Magnusson

Meddelat förhinder: Mattias Nilsson, Johan Knutsson.

1. **Mötets öppnande, dagordning**

Ebba öppnade mötet och hälsade välkommen.

2. **Val av mötessekreterare**

Lena utsågs till sekreterare.

3. **Föregående protokoll**

Ebba har skickat in Östergötlands svar till SOFT på remisser kring banlängd och kartkontroll.

4. **Interimsbeslut**

Inga interimsbeslut har fattats under tiden sedan förra mötet.

5. **Ekonomi**

Julia meddelar att en hel del fakturor återstår att betala kring olika ungdomsaktiviteter. GM på Gotland blev i stort sett dubbelt så dyrt som budgeterat. Julia tar kontakt med Joakim för att få underlag för fakturering till klubbarna.

6. **Information från SOFT**

a) Distriktsmöte #4 – Ebba deltagit i digitalt möte

- Information om att SOFT:s hemsida revideras för att bli mer lättanvänd.
- Remiss kring banlängder. Hittills inkomna svar är positiva till föreslagna förändring. Finns frågor om bakgrund till förslaget som sammanslagning av DH35 och DH40.
- SOFT har en budgetutmaning.
- Arbete med ungdomsråd är i gång, arbetar med riktlinjer för fortsatt arbete.

b) Bilder från veteran-VM finns på SOFT:s hemsida. Det är ett öppet bildarkiv och fritt att använda.

c) Information om att junior- och seniortränarutbildning modul B, kommer att ges 22-24 november i Hallsberg. Sista anmälningssdag 7 nov.

Ebba skickar vidare information till klubbar i Östergötland

d) Svenska Orienteringsförbundet möjlighet att fördela projektstöd till landets orienteringsföreningar för särskilda insatser i socioekonomiskt segregerade områden. Björn har skickat vidare information till de klubbar som det kan beröra.

7. Skrivelser och rapporter

Vi har fått inbjudan att delta då Östergötlands Arkivförbund firar 40-årsjubileum, lör. 12 oktober

Ingen från ÖOF kommer att delta.

8. Information från ungdomskommittén

Ingen från ungdomskommittén är närvarande.

Vi behöver få fler ledamöter i kommittén.

Ebba bjuder in hela ungdomskommittén till nästa styrelsemöte.

9. Övriga frågor

Vi planerar för styrelsedag 18 jan. 2025. Johan Knutsson har fått en offert från Mjölby Stadshotell Vi accepterar offerten.

Vid nästa styrelsemöte den 23 oktober kommer Katarina Kleist och Maria Lillieström från valberedningen att vara med.

Vi diskuterar eventuell fortbildning i distriktet i vinter. Vi föreslår en dag med fokus på orange-violett nivå, kanske i januari 2025. Lena tar kontakt med Anita Wehlin.

10. Mötets avslutande

Ebba avslutade denna del av mötet.

Vi fortsatte kvällen med att diskutera tillsammans med styrelsen i Matteus SI. Se bilaga.

.....
Mötets ordförande

.....
Sekreterare